
Zápis č 02/2023 ze schůze Rady spolku ze dne 12.04.2022 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přítomni: Mazánek, Fikar, Souček, Kolář, Soural, Meloun 

Omluveni:  Dohnal (osobní důvody) 

Termín dalšího jednání Rady spolku: 17.05.2023 od 17:30, místnost rozhodčích FCS 

Program a řešení jednotlivých bodů:    

1. Přivítání členů RS 

2. Kontrola zápisu a jednotlivých bodů z předchozí schůze RS (01/2023) 

3. Rada spolku bere na vědomí finanční informace klubu k 31.03.2023 

4. Rada spolku bere na vědomí přehled finančních operací klubu za období 01.02.2023 

– 31.03.2023 

5. Rada spolku bere na vědomí závazky klubu ke dni 31.03.2023  

6. Rada spolku bere na vědomí pohledávky klubu k 31.03.2023  

7. Rada spolku bere na vědomí předběžné informace ohledně hospodaření klubu v 

roce 2022  

8. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje návrh rozpočtu pro rok 2023 

9. Rada spolku bere na vědomí Informace, jak to vypadá s vyrovnáním za přestup 

hráče Bohuslav Musil – Baník Ostrava  

10. Rada spolku bere na vědomí informace ohledně pronájmu hřiště v Pohledu a 

současném stavu  

11. Rada spolku bere na vědomí souhlasí s návrhy a informacemi ohledně marketingu 

klubu, webových stránek, sociální sítě - vyhodnocení  

12. Rada spolku bere na vědomí informace a schvaluje navržené podměty pro práci se 

sponzory  

13. Rada spolku bere na vědomí informace z A týmu na jejichž základě  učinila 

následující rozhodnutí  

- Nebyla splněna podmínka zisku 7 bodů 

- Nebyla splněna podmínka výhry nad Humpolcem 

- I po nesplněných úkolech Rada spolku v poměru 5 - 1 - 1 rozhodla o setrvání 

trenérů, beze změny v realizačním týmu do konce sezóny 2022/2023 bez 

podmínek 

- RS jednohlasně rozhodla o odvolání proti vyloučení Martina Pavlík v polovině 

trestu (celkový trest 4 utkání) 

- RS v poměru 4-2 rozhodla o cestovném pro hráče z Jihlavy.  

- RS vzala na vědomí veškeré ostatní informace z A + B týmu 



14. Rada spolku bere na vědomí situaci ohledně U19 + U17 

15. Rada spolku bere na vědomí situaci ohledně žákovských týmu U15 – U14 

16. Rada spolku bere na vědomí ohledně Sportovní středisko mládež KFS 

- Středisko na rok 2023 jsme obdrželi 

- Musíme obsadit kvalifikovanými trenéry dle pravidel A tým – U9 

- Budou prováděny kontroly 

- SpSM nyní znamenají týmy od  A tým – U9 a všichni musí plnit nějaká nastavení 

- Důležité je postavení v tabulce u A tým, U19, U15, poté kvalifikovaní trenéři a 

poté počty hráčů, následuje zázemí a finanční zabezpečení 

- Velmi důležitým faktorem je výchova hráčů a spolupráce s RFA a FCV 

17. Rada spolku bere na vědomí informace z trenérské rady 

18. Rada spolku bere na vědomí informace ohledně obsazení trenérů pro sezónu 

2023/2024 

19. Rada spolku bere na vědomí návrh odměn trenérům pro sezónu 2023/2024 

20. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje započetí jednání ohledně přestupu 

v mládeži s finanční náhradou – Ondřej Pokorný 2008 

21. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje informace ohledně projektu Okrouhlice 

- Smlouva o nájmu 

- Smlouva o díle 

- Harmonogram tréninků a zápasů 

22. Rada spolku bere na vědomí informace ohledně výstavby tréninkových hřišť 

Ledečská 

- Informace od Chládek  a Tintěra (František Souček) 

- Informace ze schůzky s projekční kanceláří 

- Informace ze schůzky TSHB 

- Informace ze schůzky se zástupci města 

- Dalším postupem je počkat na cenovou kalkulaci na projekt od ER Plan a na další 

schůzku pozvat zástupce Chládek a Tintěra (František Souček) 

23. Rada spolku bere na vědomí informace ohledně řešení problémů s autobusovou 

dopravou 

24. Rada spolku bere na vědomí informaci o zbudování dopravního hřiště v areálu FCS 

- RS dala za úkol předsedovi, aby zjistil bližší informace 

25. Rada spolku Bere na vědomí a odsouhlasila pořádání závěrečného turnaje 

přípravek Blachotrapez 

- Termín turnaje sobota 10.6.2023 

- Zabezpečení a uspořádání turnaje má na starosti Radek Kolář s pomocí členů RS a 

celého klubu 

26. Rada spolku rozhodla, že Tománkův memoriál se kvůli nedostatku ubytovacích 

kapacit tento rok bohužel nebude pořádat a bude tuto situaci řešit na další rok 

27. Rada spolku schválila nákup výpočetní techniky pro sekretáře klubu + datový tarif 

od T-mobile 


